
 

Protokół Nr 9/2011 

z obrad   sesji Rady Gminy  Miłkowice 

z dnia 10 czerwca   2011 r. 
 

                     Obrady  dziewiątej     sesji Rady Gminy Miłkowice odbyły się dnia 

10 czerwca   2011 r.  w sali narad Urzędu Gminy. Obrady o godz. 13,30 

otworzył i prowadził   Przewodniczący Rady Gminy  Piotr Krawczyk   

                      Zgodnie z listą obecności w obradach  dziewiątej     sesji 

uczestniczyło 13 radnych  na ustawowy skład 15 radnych. W obradach sesji nie 

uczestniczyli radni : T. Gładysz nieobecność usprawiedliwiona  i P. Wilk  

nieobecność usprawiedliwiona   

  

Należy stwierdzić że, dziewiątej     sesja Rady Gminy w Miłkowicach w dniu 

10 czerwca 2011  r. jest władna do podejmowania uchwał i wniosków. 

 

 W obradach uczestniczyli : 

1.  Waldemar Kwaśny – Wójt Gminy  

2.  Ludwika Duszeńko – Klancko – Sekretarz Gminy  

3.  Renata Matusiewicz – Skarbnik Gminy 

4.  Anna Graf – Dyrektor Gminnego Ośrodka  Kultury i Sportu  

5. Marzanna Grzybowska – Mitura – Dyrektor Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej oraz sołtysi wsi gminy Miłkowice , 

6. Barbara Jankowicz – Dyrektor szkoły Podstawowej w Rzeszotarach , 

7. Krzysztof Sulkowski – Dyrektor Szkolno – Gimnazjalnego Zespołu Szkół w 

Miłkowicach  

8. Bożena Niesłuchowska – Pinkos – Dyrektor Przedszkola „ Słoneczko „ w 

Miłkowicach, 

9. Jan Woydyłło – Kierownik Ośrodka Zdrowia w Miłkowicach , 

10. Wacław Baran – Urząd Miasta Legnica 

oraz sołtysi sołectw gminy Milkowice i mieszkańcy gminy. 

Listy obecności stanowią załącznik do protokółu z obrad sesji. 

 

Porządek obrad: 

1. Interpelacje  radnych. 

2. Informacja z realizacji zdań bieżących. 

3. Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2010. 

4. Zapoznanie radnych z opinia regionalnej izby obrachunkowej dotyczącą 

    sprawozdania z wykonania budżetu . 

5. Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2009. 



 6. Przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 7. Zapoznanie radnych z opinia regionalnej izby obrachunkowej dotycząca 

wniosku komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

 8. Dyskusja nad wnioskiem komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

9 . Podjęcie uchwał w sprawie : 

-  rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Miłkowice za rok  2010 wraz ze sprawozdaniem  z wykonania  budżetu 

Gminy Miłkowice za rok 2010, 

 

- udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Miłkowice   

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka  

   Kultury i Sportu w Miłkowicach za rok 2010, 

-  zmiany  budżetu  Gminy Miłkowice na rok  2011, 

- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłkowice , 

- zmiany w WPI 

-  powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników , 

- uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   

  terenu położonego w obrębie Gniewomirowice  i Goślinów , MPZP   

  Gniewomirowice – Goślinów, 

- rezygnacji z uczestnictwa  w budowie „ Regionalnego Schroniska dla  

  Zwierząt” 

- zmiany uchwały  dotyczącej zasad gospodarowania nieruchomościami  

stanowiącymi własność Gminy Miłkowice 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Miłkowicach za rok 2010. 

10. Rozpatrzenie wniosku  Prezydenta Miasta Legnicy w sprawie opinii i  

      konsultacji  z mieszkańcami gminy Miłkowice dotyczące zmiany granicy 

      terytorialnej gminy: 

- uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z mieszkańcami 

Gminy Miłkowice . 

11. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

12. Sprawy różne. 

 

Porządek obrad dziewiątej   sesji Rady Gminy Miłkowice  został 

przegłosowany: 

- za  – 13 radnych 

- wstrzymało się – 0 radnych 

- przeciw – 0 radnych 



 

Porządek dziewiątej    sesji Rady Gminy w Miłkowicach na dzień   

10 czerwca 2011 r. został przyjęty do realizacji jednogłośnie. 

 

P u n k t 1: 

                 Interpelacje  radnych. 

- radna Elżbieta Kiełbasa : 

a) przywiezienie kruszcu w celu naprawy nawierzchni  i uzupełnienia ubytków  

w drodze  dojazdowej do pałacu w miejscowości Pątnówek 9 droga przy posesji 

p. E. Rondo Pątnówek nr 26 ) oraz  w drodze  przy posesji p. Z. Mikulskiego 

 ( Pątnówek 2). Mieszkańcy zobowiązali się naprawy tej drogi w ramach 

inicjatywy społecznej. 

b) wyrównanie terenu byłego wysypiska śmieci w miejscowości Pątnówek , w 

celu uniknięcia  dalszego , bezprawnego  składowania tam różnego rodzaju 

odpadów , jak również  wyrównanie drogi dojazdowej na łąki  znajdujące się za 

„ wysypiskiem śmieci”. 

 

- radny Henryk Szczęsny: 

a) niskiego ciśnienia wody doprowadzonej do domostw w miejscowości 

Głuchowice i Kochlice , 

b) przyczyny braku wody  występujące  w ostatnim okresie czasu w  

miejscowościach Głuchowice i Kochlice  i jakie środki zostaną podjęte celem 

wyeliminowania tych przyczyn. 

 

 

P u n k t 2.  

               Informacja z realizacji zdań bieżących. 

Wójt Gminy Miłkowice  Waldemar Kwaśny złożył informację  z realizacji 

zadań  bieżących. 

 

P u n k t 3: 

              Przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu za rok 2010. 

Sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za rok 2010  przedstawiła i omówiła  

pani Renata Matusiewicz – Dziuba Skarbnik Gminy Miłkowice : budżet Gminy 

Miłkowice  na rok 2010 przyjęto uchwałą  Nr XLVI/252/2010   z dnia  

29 stycznia 2010 r. w wysokości :  

- dochody – 16.809.089 ,00 zł 

- wydatki -   21.188.079,75 zł 

- deficyt – 4.378.990,75 zł 

Na koniec roku  budżet gminy po zmianach budżet gminy  wynosił: 

-dochody – 15.435.741,72 zł  tj. zmniejszenie o 1.373.347,28 zł – o 8,17 % 



- wydatki -  18.684.403,72 zł  tj zmniejszenie 0 2.503.676,03 zł – o  11,82 % 

- deficyt  - 3.248.662,00 zł     tj zmniejszenie o 1.130.328,75 zł - 25,81 % 

Wójt Gminy w ciągu roku dokonał zmian w budżecie 12- krotnie . 

 Zmiany te dotyczyły : 

- wprowadzenie  do planu  dochodów  zwiększeń lub zmniejszeń kwot dotacji  

   i   wydatków  nimi finansowanych, 

- przeniesienie planowanych wydatków  między paragrafami w ramach działu, 

- rozwiązanie rezerwy ogólnej i celowej. 

 

P u n k t 4.  

                 Zapoznanie radnych z opinia regionalnej izby obrachunkowej 

dotyczącą   sprawozdania z wykonania budżetu . 

Uchwałę nr II /111/2011  Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej we Wrocławiu z dnia 28 kwietnia 2011 roku w sprawie opinii o 

przedłożonym przez Wójta Gminy Miłkowice sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy Milkowice za rok 2010   odczytał w całości członek 

Przewodniczący rady Gminy Piotr Krawczyk   - opinia pozytywna . 

 

P u n k t 5.  

            Dyskusja nad sprawozdaniem z wykonania budżetu za rok 2010 

Radni przedyskutowali przedłożone przez Wójta gminy  Miłkowice 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy , sprawozdanie finansowe po stronie 

dochodów , wydatków  obejmujące : bilans  z wykonania budżetu jednostki 

samorządu terytorialnego, rachunek zysków i strat  i bilans rachunek zysków i 

strat , zestawienie zmian funduszu oraz informację o stanie mienia 

komunalnego. Po przeanalizowaniu  sprawozdania z wykonania budżetu po 

stronie wydatków  i dochodów  nie wniesiono żadnych uwag – realizacja jest 

zgodna z uchwałami rady. Wójt Gminy  w żadnym z rozdziałów  i paragrafów 

klasyfikacji budżetowej nie wydatkował więcej  ponad kwoty zaplanowane . 

Radny Leszek Kibler zapytał _ „czy otrzymane dotacje  finansowe zostały 

wykorzystane  zgodnie z przeznaczeniem na : budowy dróg,  wykonanie 

urządzeń melioracyjnych i remonty bieżące świetlic? 

      Pani Renata Matusiewicz – Dziuba poinformowała, że otrzymane dotacje 

finansowe zostały wykorzystane zgodnie z przeznaczeniem między innymi na : 

- wykonanie urządzeń melioracyjnych ( środki z Urzędu Marszałkowskiego) 

26.791 zł 

- przebudowa drogi z Ulesie do Legnicy  ( Narodowego Programu  Przebudowy 

Dróg Lokalnych  420.834 zł i 125.400 zł z Funduszu Ochrony Gruntów 

Rolnych, 



- wyremontowano świetlicę wiejska w Gniewomirowicach za kwotę 35.000 zł , 

- na inwestycje kanalizacji sanitarnej  dla miejscowości Jakuszów, Pątnówek 

,Bobrów i Jezierzany  1.154.943 zł w ramach Programu Rozwoju Obszarów 

Wiejskich, 

-doposażono w sprzęt komputerowy świetlice wiejska w Miłkowicach na kwotę  

8.290 zł ze środków PROW, 

- dokonano remontu drogi  w Gniewomirowicach  na kwotę 220.000 zł ze 

środków Agencji Nieruchomości Rolnych. 

      Nie było więcej pytań w tym temacie . 

 

P u n k t  6.  

                   Przedstawienie wniosku komisji rewizyjnej w sprawie 

absolutorium. 

Wniosek Komisji Rewizyjnej rady gminy Milkowice przedstawił w całości 

członek  Komisji Sławomir Basista – wniosek pozytywny o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Milkowice Waldemarowi Kwaśnemu za rok 

2010. 

 

 P u n k t 7.  

             Zapoznanie radnych z opinia regionalnej izby obrachunkowej 

dotycząca wniosku   komisji rewizyjnej w sprawie absolutorium. 

Uchwałę nr II /153/2011 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

we Wrocławiu z dnia 3 czerwca 2011  roku w sprawie zaopiniowania wniosku 

Komisji rewizyjnej rady Gminy Miłkowice o udzielenie absolutorium Wójtowi 

Gminy Miłkowice  z tytułu wykonania budżetu za rok 2010  odczytał w całości 

członek Komisji Rewizyjnej Sławomir Basista  - zaopiniowano pozytywnie 

wniosek Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Miłkowice  o udzielenie 

absolutorium Wójtowi Gminy Miłkowice . 

 

 P u n k t 8.  

               Dyskusja nad wnioskiem komisji rewizyjnej w sprawie 

absolutorium. 

Nie było uwag do wydanej opinii i wniosku komisji rewizyjnej. 

 

Obrady sesji usprawiedliwiając się u Przewodniczącego Rady opuściło  

3 radnych: E. Kiełbasa , L. Kibler i P. Tatys. 



 

P u n k  9.  

              Podjęcie uchwał w sprawie : 

-   rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Miłkowice za rok  2010 wraz ze sprawozdaniem  z wykonania  budżetu 

Gminy Miłkowice za rok 2010, 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 53/2011  w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia  sprawozdania 

finansowego Gminy Miłkowice za rok 2010  wraz ze sprawozdaniem  z 

wykonania  budżetu Gminy Miłkowice za rok 2010, została podjęta jednogłośnie 

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

- udzielenie absolutorium Wójtowi Gminy Miłkowice   

- za – 8  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 2 głosy  ( radna M. Stachura i radny D.Stachura) 

Uchwała nr IX/54/2011 w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Miłkowice   została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka  

   Kultury i Sportu w Miłkowicach za rok 2010, 

- za – 9  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 1 głos ( radny J. Wielczyk) 

Uchwała nr IX/55/2011 w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Gminnego Ośrodka  Kultury i Sportu w Miłkowicach za rok 2010, 

została podjęta większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

-  zmiany  budżetu  Gminy Miłkowice na rok  2011, 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 56/2011  w sprawie zmian budżetu gminy Milkowice na rok 

2011 , została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

 

 



- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miłkowice , 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 57/2011  w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Miłkowice  została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

- zmiany w Wieloletnim Programie Inwestycyjnym na lata 2007-2013 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 58/2011  w sprawie zmian w Wieloletnim Programie 

Inwestycyjnym  została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

-  powołania zespołu opiniującego kandydatów na ławników , 

- za – 8   głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 2 głosy  ( radna E.Rosowicz- Kobiak i radny D.Stachura) 

Uchwała nr IX/ 59/2011  w sprawie powołania zespołu opinijacego kandydatów 

na ławników  została podjęta większością głosów  i stanowi załącznik do 

protokołu 

 

- uchwalenie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   

  terenu położonego w obrębie Gniewomirowice  i Goślinów , MPZP   

  Gniewomirowice – Goślinów, 

- za – 10  głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 60 /2011  w sprawie uchwalenie miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  terenu położonego w obrębie 

Gniewomirowice  i Goślinów , MPZP  Gniewomirowice – Goślinów, została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu 

 

- rezygnacji z uczestnictwa  w budowie „ Regionalnego Schroniska dla  

  Zwierząt” 

- za – 10 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 61/2011 w sprawie rezygnacji z uczestnictwa  w budowie „ 

Regionalnego Schroniska dla  Zwierząt” została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 



 

- zmiany uchwały  dotyczącej zasad gospodarowania nieruchomościami  

stanowiącymi własność Gminy Miłkowice 

- za – 10 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 62/2011 w sprawie  zmiany uchwały  dotyczącej zasad 

gospodarowania nieruchomościami  stanowiącymi własność Gminy Miłkowice 

 została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

- zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 

Miłkowicach za rok 2010. 

- za – 9 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 1 głos ( radna M. Stachura) 

Uchwała nr IX/ 63/2011 w sprawie  zatwierdzenia rocznego sprawozdania 

finansowego Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej – 

Gminnego Ośrodka Zdrowia w Miłkowicach za rok 2010,  została podjęta 

większością głosów i stanowi załącznik do protokołu 

 

 

 

P u n k t 10.  

              Rozpatrzenie wniosku  Prezydenta Miasta Legnicy w sprawie opinii 

i  konsultacji  z mieszkańcami gminy Miłkowice dotyczące zmiany granicy 

terytorialnej gminy: 

 

Na obrady sesji Rady Gminy Miłkowice przybył  pan Wacław Baran 

przedstawiciel Urzędu Miasta Legnica – Dyrektor Wydziału Geodezji i 

Kartografii który złożył wyjaśnienia  w sprawie wniosku o zmianę granic miasta 

Legnica- informując ,że wschodnia część podziału przez Obwodnice Miasta 

Legnica ( granica miasta) są to grunty gminy Miłkowice i cmentarz Miasta 

Legnica które to grunty zostały przekazane na cele cmentarza komunalnego z 

gminy Miłkowice . 

Ja wszystkim wiadomo informuje p. Dyrektor ,że miasto Legnica jest miastem 

powierzchniowo małym  i na 69 miejscu pod tym względem natomiast na 32 

miejscu pod względem  liczebności mieszkańców dlatego niezbędne jest 

przejęcie gruntów z gminy Miłkowice ok. 215 ha  a w zamian za to gminie 

miasto Legnica przekaże ok. 23 ha  gruntów tzw; Zabłocia. W dalszej swojej 

wypowiedzi zwrócił się  z prośba o wydanie opinii po zaciągnięciu konsultacji 

przez mieszkańców gminy w tym temacie . 



       Wójt gminy Milkowice poinformował ,że  będą prowadzone konsultacje 

społeczne  ponieważ mieszkańcy  naszej gminy , ponieważ mieszkańcy  naszej 

gminy muszą wiedzieć jakie skutki za sobą  niosą takie zmiany granic gminy. 

         Następnie Sekretarz Gminy Miłkowice  poinformowała, że  zaskoczeniem  

było to ,że  wniosek został przesłany do Wojewody  o do Ministerstwa . Termin 

w którym rada Gminy winna się wypowiedzieć i wydać  swoją opinię jest trzy 

miesięczny od daty złożenia wniosku. Poinformowała , że w uchwale i we 

wniosku pojawiły się sformułowania nazwa części sołectwa  Lipce , część 

sołectwa Ulesie  i część sołectwa Pątnówek- Bobrów, gdyż istnieją sołectwo  

Ulesie – Lipce  , sołectwo Pątnówek  i sołectwo Bobrów. Zarówno w uchwale  , 

która podjęła rada Miasta Legnica  w załączniku graficznym nie ma 

wyspecyfikowanego obszaru jaki zostanie przyjęty – wiadomo dopuszczalna jest 

nazwa  obręb i sołectwo , ale jeżeli zostanie  przyjęte część sołectwa  należy 

wówczas wyspecyfikować numery działek. Jednak po dodaniu wszystkich 

działek  różnica jest ponad 1 ha  i dlatego my nie wiemy co mamy konsultować 

z mieszkańcami „ co naprawdę o jakim obszarze  miała na myśli Rada Miasta 

Legnica , czy o obszarze jaki jest we wniosku , czy obszarze  

wyspecyfikowanym z numerów  działek „? Na zebraniach wiejskich  musimy 

wiedzieć  konkretnie jakie działki , gdyż  mieszkańcy będą chcieli wiedzieć do 

kogo będą  należeć , dlatego należy wyspecyfikować  jaki obszar i które numery 

działek. Konsultacje przeprowadzi się poprzez  ankiety z trzema pytaniami oraz 

poprzez zebranie wiejskie  mieszkańców naszej gminy. 

         W dalszej części tego tematu zabrał głos pracownik Urzędu gminy Łuksza 

Czubak od spraw nieruchomości  zapytał „ czy działka  nr 302/2 w obrębie 

Bobrów będzie podzielona  i tylko jej część zostanie przejęta przez miasto ,czy 

cała działka „? Poruszył również sprawę działki 539/4 w obrębie Ulesie czy nie 

została pominięta ponieważ są we wniosku wpisane działki wokół niej nr 539/1 i 

513/2. Jeżeli Miasto Legnica  chce prowadzić granicę swojego terytorium 

wzdłuż Obwodnicy Miasta  Legnicy to dlaczego nie chce przejąć tych dwóch 

działek  nr 302/2 w obrębie wsi Bobrów i 539/4 w obrębie wsi Ulesie . 

        Pan Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z pytaniem do Dyrektora 

Wydziału : 

- dlaczego wybrali ten kierunek na sołectwa Ulesie – Lipce , Pątnówek i Bobrów 

to są najlepsze gruntu naszych rolników , 

- dlaczego granica miasta Legnicy ma biegnąc wzdłuż drogi Obwodnicy Miasta 

Legnica  a co by było jak granica drogi biegła by  koło miejscowości Chojnów 

to też by tak  zmienili granice miasta ? 

W dalszej swojej wypowiedzi stwierdził, że ze strony władz miasta Legnica 

brak jest uzasadnienia konkretnego w podjętych działaniach opisanych we 

wniosku i uchwale . 

       Następnie głos zabrał  Wójt Gminy  informując ,że była taka potrzeba  

budowy cmentarza komunalnego w Legnicy  to dlatego nasza Rada Gminy 

przychyliła się tej potrzebie  i przekazaliśmy bezpłatnie  dla miasta grunty na ten 



cel – lecz nigdy od władz miasta nie było pytanie  jak nam to może 

zrekompensować. 

         Dyrektor Wydziału Geodezji i Kartografii Miasta Legnica Wacław Baran 

poinformował , że są to materiały od 2 – 3 lat. Były prowadzone rozmowy w 

tym temacie – udzielając szczegółowych wyjaśnień  i zwrócił się z prośbą o 

podejście do tego tematu  w sposób  racjonalny nie emocjonalny . gdyż od 

gminy Miłkowice  przejmie się  tylko 2,23 % powierzchni gruntów gminy.  

W dalszej swojej wypowiedzi poinformował, że wniosek do Wojewody  został 

złożony w ustawowym terminie do 31 marca i dlatego jest już w obrocie 

prawnym  lecz my wnioskodawcy  jesteśmy zobowiązani do uzupełnienia  tego 

wniosku o przeprowadzone w tym temacie konsultacje z mieszkańcami i opinie 

rady w terminie 3 miesięcy . Jeżeli rada w tym terminie nie wyda opinii i nie 

ustosunkuje się do tego wniosku  to wniosek będzie uwzględniony . 

        Sekretarz Gminy – zapytała „ czy wniosek jaki poszedł do Ministerstwa  

jest taki sam jak wniosek złożony do gminy, ponieważ powierzchnia  działek 

jest większa  niż powierzchnia podana we wniosku. Poinformowała ,że rada 

spełni  warunek i dotrzyma terminu. Na zakończenie swojej wypowiedzi 

poinformowała, że my jako Gmina  czujemy się zlekceważeni przez władze 

Miasta Legnicy , gdyż brak jest uzasadnienia  wniosku tylko podano 

miejscowość i powierzchnię gruntów i właśnie tak się traktuje Gminy jako 

wspólnego partnera. 

Radna Mirosława Stachura – zwróciła się z pytaniem do Dyrektora „ po co 

miastu Legnica te grunty wsi Bobrów i Pątnówek rozumie ,że z Ulesie grunty 

pod cmentarz komunalny i jest to dla potrzeb społeczeństwa ? 

       Dyrektor Wydziału Wacław Baran  - grunty są potrzebne pod cmentarz 

komunalny , którego inwestycja już jest realizowana zgodnie z prawem. 

 

Radny Dawid Stachura – jeżeli chodzi o cmentarz komunalny położony w 

obrębie sołectwa Ulesie – Lipce to możemy się zgodzić na te grunty tylko pod 

cmentarz ale po co aż 154 ha pozostałych gruntów wsi Pątnówek i Bobrów. 

       Pan Łukasz Czubak –pracownik ds. gospodarki nieruchomościami Urzędu 

gminy poinformował ,że pod cmentarz komunalny przeznaczono 63 ha  a 

pozostałe 154 ha nie są związane z  cmentarzem komunalnym Miasta Legnica 

 

 

- uchwała w sprawie przeprowadzenia konsultacji społecznych z 

mieszkańcami Gminy Miłkowice . 

- za – 10 głosów 

- przeciw – 0 głosów 

- wstrzymało się – 0 głosów 

Uchwała nr IX/ 64/2011 w sprawie uchwała w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji społecznych z mieszkańcami Gminy Miłkowice ,  została podjęta 

jednogłośnie  i stanowi załącznik do protokołu 



 

 

P u n k t 11.  

                Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
     Wójt Gminy Miłkowice Waldemar Kwaśny udzieli  odpowiedzi na 

interpelacje radnych wynikłe podczas obrad dzisiejszej sesji pisemnie . 

 

P u n k t 12.  

                  Sprawy różne. 

1) Komitet Obywatelski przeciwny  budowie ferm wiatrakowych Siedliska 113 

wniosek  : 

1) na jakim etapie  są rozmowy  z firma EKOWAT  lub innymi firmami  

będącymi  zainteresowanymi  budową fermy  wiatrakowej  na terenie  gminy  

oraz prace nad tym projektem, 

2)  w jakim trybie  przewiduje się  przeprowadzenia  konsultacji społecznych  

jak również  ile i ewentualnie  które sołectwa  będą w tej dyskusji  uczestniczyć, 

3) kto będzie zwracał się o opinię  w sprawie  szkodliwości  oddziaływania  na 

środowisko a w szczególności na ludzi  oraz do kogo. 

Radna Mirosława Stachura –  ile wiatraków ma liczyć ta farma i czyje to są 

grunty ? 

          Wójt Gminy Miłkowice – propozycja była na 15 wiatraków w 90% są to 

grunty rolników  indywidualnych. 

Radny Paweł Barełkowski poinformował, że na wyspie Wolin są dwie farmy 

wiatraków  po 31  i  jest tam zamiar powstania jeszcze jednej  na ok.15 

wiatraków . Z rozmów z mieszkańcami  jakie przeprowadzono wynikało ,że nie 

ma to szkodliwego oddziaływania na środowisko. 

Wójt Gminy Miłkowice poinformował, że udzieli pełnej informacji na ten temat 

obywatelskiemu komitetowi oraz ,że będą  w tej sprawie przeprowadzone 

konsultacje z mieszkańcami. Na spotkanie w sprawie fermy wiatraków zostanie 

zaproszony przedstawiciel Komitetu Obywatelski  Mieszkańców „ Siedliska 

113”. 

 

2) Sołtys Wsi Siedliska Bogdan Dąbrowski poruszył sprawy: 

- wyczyszczenie rowu  od dworca PKP w kierunku rzeki Brochotka w 

Siedliskach, 

- akcja zagroda należy wystosować pisma do wszystkich sołtysów gminy 

Miłkowice w celu podania  przez nich działek nie użytkowanych a zarośniętych, 

- zwrócić uwagę p. J.Kerstens o ostrożniejszy przewóz sprzętu z posesji na plac 

koło byłego GS, gdyż zagraża bezpieczeństwu dziecią przejeżdżając kolo placu 

zabaw w Siedliskach , 



- ogłoszenia o sesjach są na BIP ale proszę o przesłanie dla sołtysów . 

 

3) Sprawa projektu uchwały dotyczącej  uznania rolnictwa  za priorytet polskiej 

prezydencji w Unii Europejskiej  i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski  

       Sprawę należy odłożyć na posiedzenie Komisji Stałych rady Gminy 

Miłkowice . 

        Obrady  dziewiątej    sesji Rady Gminy Miłkowice  w dniu  

10 czerwca 2011  r. zostały zamknięte  o godz. 17,25 

         Na tym protokół z obrad  dziewiątej  sesji Rady Gminy  Miłkowice  

został zakończony i po przeczytaniu podpisany. 

    

 

      

Protokółowała:                                                                                

  

 Józefa Zawisza   

                                                                                                                                                                

                   

 

 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 


